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Protokół nr XXXI/2017 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

23 lutego 2017 roku w  godzinach 1100 – 1240  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 13 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 

7. Pani Janina Gostyńska  – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej  

8. Pani Renata Dąbrowicz – Kierownik Centrum Usług Wspólnych 

9. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

10. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu 

11. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

12. Pan Leszek Kęsy – mieszkaniec Inowłodza  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXI sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tomaszów 

Mazowiecki na realizację zadania przewozu osób na linii komunikacyjnej Tomaszów 

Mazowiecki – Sługocice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych oraz ustalenia 

ich przebiegu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Inowłódz”. 

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXX sesji. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

15. Zamknięcie obrad XXXI sesji Rady Gminy. 
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Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXXI sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni: Marek Leszczyński 

i Janusz Wilkowiecki usprawiedliwili swoją nieobecność.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 4  

Protokół z obrad XXX sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, z dnia 14 lutego 2017 r. 

zawierające wytyczne dotyczące wypełniania oświadczeń majątkowych; 

 pismo z dnia 24.01.2017 r. Pana Janusza Moraczewskiego w sprawie zmiany 

zapisów w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego dla działki                          

o nr ewidencyjnym gruntów 4/30 w Spale oraz odpowiedź jaką otrzymał 

wnioskodawca z Referatu Inwestycji Urzędu Gminy Inowłódz; 

 pismo od Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego z dnia 31 stycznia 2017 r.              

znak BR.0711.4.2017 w sprawie przekazania do wiadomości Uchwały 

Nr XL/365/2017 podjętej na XL sesji Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego 

w dniu 26.01.2017 r.; 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 01.02.2017 r., znak WA 

0031-Ł-024/2017-1 wraz z załączoną uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi Nr V/17/2017 z dnia 01.02.2017 r. w sprawie opinii 

dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetowego oraz prawidłowości 

planowanej kwoty długu Gminy Inowłódz; 

 zaproszenie na XXX sesję Rady Powiatu w Tomaszowie Mazowieckim; 

 pismo z Gminy Ujazd z dnia 17.02.2017 r., znak ROA.1510.2.3.2017.P.G skierowane 

do radnego Rady Gminy Inowłódz -  Piotra Krotosza, będące odpowiedzią na petycję 

w sprawie podjęcia działań mających na celu poprawę jakości powietrza w rejonie 

Tomaszowa Mazowieckiego i sąsiadujących gmin; 

 pismo z Gminy Ujazd z dnia 17.02.2017 r., znak ROA.1510.2.3.2017.P.G skierowane 

do radnej Rady Gminy Inowłódz -  Ewy Korzeniewskiej, będące odpowiedzią 

na petycję w sprawie podjęcia działań mających na celu poprawę jakości powietrza 

w rejonie Tomaszowa Mazowieckiego i sąsiadujących gmin;     

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 10 lutego 2017 r.,                     

znak IR-IV.1411.2.2017, skierowane do radnej Rady Gminy Inowłódz – Ewy 

Korzeniewskiej, informujące o przekazaniu według właściwości petycji mieszkańców  
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powiatu tomaszowskiego w sprawie złej jakości powietrza w rejonie Tomaszowa 

Mazowieckiego; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 10 lutego 2017 r.,                     

znak IR-IV.1411.2.2017, skierowane do radnego Rady Gminy Inowłódz                                

– Piotra Krotosza, informujące o przekazaniu według właściwości petycji 

mieszkańców  powiatu tomaszowskiego w sprawie złej jakości powietrza w rejonie 

Tomaszowa Mazowieckiego. 

 

Pan Przewodniczący dodał, iż w dniu 21 stycznia uczestniczył w Powiatowym Spotkaniu 

Noworocznym w Tomaszowie Mazowieckim. 23 stycznia brał udział w wyjeździe do Lublina 

na Uniwersytet Przyrodniczy, podczas którego studenci IV roku wydziału architektury 

krajobrazu przedstawili plany dotyczące zagospodarowania obszaru Spała – Inowłódz,                 

ze szczególnym uwzględnieniem terenów wokół rzeki Pilicy. Ponadto w dniu 18 lutego 

uczestniczył w Powiatowych Dniach Bezpieczeństwa w Ujeździe, zaś 23 lutego w inauguracji 

obchodów 650-lecia Brzustowa. W środy pełnił dyżury od godz. 1530 do 1700. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                   

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Następnie głos zabrał Pan Wójt, wyjaśniając, że chciałby dodać jeszcze kilka zdań do 

przedstawionej informacji. W czasie między ostatnią a dotychczasową sesją odbyła się 

wizyta władz Urzędu Marszałkowskiego na czele z Panem Wicemarszałkiem Dariuszem 

Klimczakiem i Członkiem Zarządu Panią Jolantą Gzik w związku z planowaną inwestycją 

drogową w miejscowości Liciążna. Przypomniał, że od lat trwają starania, by władze 

województwa łódzkiego podjęły tam bardzo potrzebną inwestycję – chodzi o zbudowanie 

chodnika i dodatkowych zatok autobusowych przy drodze wojewódzkiej. Dodał, iż ma 

nadzieję, że po tej wizycie pojawią się jakieś realne, konkretne szanse na to, żeby w tym 

roku Zarząd Dróg Wojewódzkich wykonał dokumentację projektową. Prawdopodobnie też 

zwróci się do Gminy Inowłódz o udział w kosztach, co jest elementem zachęcającym władze 

województwa do szybszego podjęcia działań. Pan Wójt powiedział, że na bieżąco będzie 

informował o przebiegu tej sprawy. W dalszej części swojej wypowiedzi poinformował, 

że złożył wizytę w Nadleśnictwie Spała i Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych w Łodzi, 

odnośnie szczegółowych kwestii dotyczących budowy ścieżki rowerowej. Przedstawiciele 

tych instytucji są przychylni realizacji tej inwestycji ale stawiają też pewne warunki, 

sugerując, by nawierzchnię wykonać z materiałów naturalnych. Podkreślił, że nie wszystko 

zależy tylko od Gminy Inowłódz i trzeba się liczyć też z tym, co właściciel gruntów ma do 

powiedzenia. Następnie przypomniał, że razem z kilkoma radnymi brał udział w prezentacji 

prac studentów IV roku architektury krajobrazu na KUL w Lublinie i zachęcał do zapoznania 

się z opracowanymi koncepcjami, które są wystawione na zamku.  Na koniec poinformował, 

iż uczestniczył w Konwencie Gmin Wiejskich w Dobieszkowie. Podczas spotkania trwała 

ożywiona dyskusja na temat rządowego pomysłu ograniczenia kadencji we władzach 

samorządowych. Zasygnalizował, że po ustaleniach na forum Związku Gmin Wiejskich, być 

może padnie propozycja opracowania stanowiska w tej sprawie.      

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017 -2030. 
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Pani Skarbnik wyjaśniła, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są uwarunkowane 

zmianami w budżecie. Jeżeli chodzi o zmiany budżetowe, to dotyczą one wydatków 

bieżących a konkretnie przekazania dotacji dla miasta Tomaszowa Mazowieckiego na 

realizację zadania przewozu osób komunikacją autobusową. Jest to przesunięcie kwoty 

2 300 zł z wydatków bieżących na drogi na dotację dla miasta Tomaszowa Mazowieckiego.     

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXI/186/2017 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXXI/187/2017 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Tomaszów Mazowiecki 

na realizację zadania przewozu osób na linii komunikacyjnej Tomaszów Mazowiecki – 

Sługocice. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że uchwała ta dotyczy udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto 

Tomaszów Mazowiecki na realizację transportu zbiorowego MZK. Kwota udzielonej pomocy 

finansowej określona została maksymalnie do kwoty 26 500 zł. Dodatkowa uchwała jest 

niezbędna do podpisania umowy w sprawie pomocy finansowej.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXX/188/2017 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg  gminnych oraz ustalenia ich 

przebiegu. 
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Pani Janina Gostyńska wytłumaczyła, iż powyższa uchwała została przedstawiona na 

posiedzeniach Komisji i nikt nie zgłosił uwag. Dotyczy zaliczenia dróg: ul Liliowej, 

Tulipanowej i Polnej w Inowłodzu do kategorii dróg gminnych. Aby zrealizować inwestycję 

konieczne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.   

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pani Danuta Baranowska poinformowała, że jako sołtys Inowłodza, w  imieniu mieszkańców 

ul. Tulipanowej zgłasza protest do projektu tej uchwały. Dotyczy on planowanego przebiegu 

drogi na odcinku, gdzie planuje się przywrócenie drożności, na szerokości kilku działek. 

Pan Antoni Kęsy wyjaśnił, iż chodzi o to by na razie zrobić tę część ulicy, przy której mieszka 

większość mieszkańców a dalszą część wykonywać sukcesywnie. Po zimie zrobiło się 

straszne błoto i nie możliwości dojścia do posesji.  

Pani Danuta Baranowska zasugerowała, by Pan Wójt zorganizował spotkanie 

z zainteresowanymi mieszkańcami, by następnie wypracować wspólne stanowisko. 

Pan Wójt odpowiedział, iż Państwo radni doskonale znają sprawę, bo była szczegółowo 

omawiana kilka dni temu na posiedzeniach komisji. Dodał, iż jest nieco zaskoczony reakcją 

mieszkańców, dlatego, że sądził, iż należy podejmować pewne zadania inwestycyjne 

w sposób przemyślany i racjonalny. Jeżeli ktoś po raz pierwszy pojedzie na osiedle 

Zamoście lub pierwszy raz spojrzy na mapę, to aż się prosi, korzystając z okazji, że Rada 

wyraziła zgodę na wyremontowanie tej drogi (zalanie asfaltem), żeby zrobić ją do końca.  

Zresztą w taki sposób jak to ktoś wcześniej słusznie przewidział. Koncepcja ta zapewne była 

konsultowana z mieszkańcami, bo żaden samorząd nie podejmuje działań wbrew ich woli. 

Dziś jest czas, aby te wcześniejsze pomysły zrealizować. Kolejny argument jest taki, 

że Gmina ma na tym terenie dwie działki, które są bardzo atrakcyjne ale dziś niedostępne. 

W wyniku zaistniałej sytuacji nieruchomości te zostały zablokowane i dobrze byłoby gdyby 

były w końcu zagospodarowane, zamieszkałe. W jakiś sposób całe to przedsięwzięcie 

opóźnia realizację inwestycji, bo tak naprawdę miała być ona zrealizowana w roku ubiegłym 

ale po dokładnym przyjrzeniu się temu niepełnemu przebiegowi zapadła decyzja, by zrobić to 

raz a porządnie. Pan Wójt dodał, że będzie dalej przekonywał do takiego rozwiązania. Jeżeli 

będzie taka potrzeba to w każdej chwili jest gotowy spotkać się z zainteresowanymi 

mieszkańcami i przekazać im powyższe argumenty.  Zaapelował, by przeczekać jeszcze 

około pół roku, bo tyle jeszcze sprawy mogą potrwać a potem na lata ten problem będzie 

rozwiązany. Podkreślił, że nikt nie chce na siłę uszczęśliwiać mieszkańców 

ale przedstawione zastrzeżenia wydają się mało racjonalne. Na koniec zaapelował, by 

porozmawiać spokojnie, bez emocji, ponieważ należy wykonać tę inwestycję, tak by służyła 

mieszkańcom na lata.  Włączenie ul. Tulipanowej, Liliowej i Polnej w zasób dróg gminnych 

nie rozstrzyga powyższej kwestii, umożliwia jedynie dalsze procedowanie. Warto dodać, 

że Urząd Gminy zgłosił się do właścicieli działek przez które przebiega ta wytyczona droga, 

żeby wyrazili zgodę na odsprzedanie części gruntu Gminie i w dwóch przypadkach taka 

zgoda wpłynęła, w dwóch nie. Gmina chce skorzystać z zapisów specustawy drogowej, która 

pozwala na wywłaszczenie gruntów prywatnych na cele związane z budową dróg ale żeby 

można było z niej skorzystać, trzeba mieć drogę usankcjonowaną prawnie, czyli przyjętą 

w formie uchwały do zasobów Gminy. Na koniec jeszcze raz powtórzył, że jest otwarty 

na propozycję wspólnego zebrania i przedyskutowania tej sprawy.     
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXX/189/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

     

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Inowłódz”. 

Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, że „Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Inowłódz”  stanowiący załącznik 

do powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach, radni nie zgłosili 

żadnych uwag. Został również przesłany do odpowiednich instytucji celem zaopiniowania 

i pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

Uchwała Nr XXX/190/2017 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 7-mio minutową przerwę.  

Z przerwy nie powrócił radny Robert Pawłowski. Obecnych było 12 radnych. 

 

Ad. 12 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXX sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXIX sesji stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania 

1) Radny Piotr Krotosz zapytał, czy jest już określony konkretny przebieg ścieżki 

rowerowej ze Spały do Inowłodza (konkretnie w którym miejscu ścieżka będzie biegła 

przez Inowłódz)? 

Pan Wójt wyjaśnił, że przebieg ścieżki planowany jest w następujący sposób: od Spały 

(nad ogrodzeniem COSu), lewą stroną (patrząc od Spały w kierunku Inowłodza) 

do Teofilowa, dalej wzdłuż nowej drogi wybudowanej w 2016 roku, przy skrzyżowaniu 

z drogą z kostki betonowej planowane jest przejście na drugą stronę drogi, następnie przez 

las (wzdłuż ogrodzonych działek) i dalej nad kopalnią ścieżka będzie „wchodzić” drogą 

gminną do Inowłodza. Na terenie Inowłodza na ul. Spalskiej jest przesmyk, który na pewnym 

odcinku jest opisany jako droga gminna, później jest grunt jednego z mieszkańców 

Inowłodza (wyraził on zgodę na sprzedaż tego fragmentu nieruchomości), dalej ścieżka 
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będzie przebiegać drogami polnymi, potem nad Pilicą aż do plebani (wąskim przesmykiem 

obok jej  ogrodzenia) i na koniec ul. Czarnieckiego do zamku. 

Radny Piotr Krotosz dopytał, czy w związku z budową ścieżki planowany jest remont                   

ul. Czarnieckiego?   

Pan Wójt odpowiedział, iż ma nadzieję, że przy okazji budowy ścieżki, uda się także załatwić 

problem ul. Czarnieckiego, przynajmniej na odcinku gdzie przebiegać będzie ścieżka, 

czyli do wjazdu na zamek (za parkingiem). 

2) Radna Mirosława Olas zapytała o aktualny stan prawny budynku po byłej 

mleczarni w Brzustowie? 

Pan Wójt wytłumaczył, iż swego czasu badał tę sprawę i na ten moment to jest  zupełnie 

poza Gminą. Działka jest własnością obcego podmiotu, komornika bądź likwidatora. Na 

chwilę obecną jest wycena tej  nieruchomości i jest ona przedstawiona do wykupienia. 

Dodał, że konsultował się z radcą, czy jest możliwość wzruszenia tych wszystkim orzeczeń, 

które zostały podjęte w tej sprawie i się uprawomocniły i jego zdaniem to będzie bardzo 

trudne. W przeszłości to mieszkańcy Brzustowa zrzekli się działki na potrzebę związaną 

z budową mleczarni ale mleczarnia była podmiotem z osobowością prawną, uwłaszczyła się 

na niej, potem została poddana likwidacji i zgodnie z przepisami prawa albo komornik albo 

likwidator ma nad tym pieczę. Na koniec Pan Wójt dodał, że można wrócić do tematu 

odzyskania ale tylko i wyłącznie na zasadzie odkupienia tej działki dla Gminy. 

Radna Mirosława Olas zauważyła, że takie rozwiązanie satysfakcjonowało 

by mieszkańców, ponieważ sprawa ta ciągnie się już bardzo długo, budynek niszczeje 

a rozwiązania problemu nie widać.        

Kontynuując swoją wypowiedź, Pan Wójt dodał, że z tego co pamięta dwukrotnie odbywały 

się licytacje i nie doszło do sprzedaży. Wycena opiewa na kwotę ok. 37 000 zł. Ponadto 

nieruchomość nigdy nie była własnością Gminy. Jeżeli Rada uchwali środki finansowe, 

wówczas zostaną podjęte negocjacje, tak by w jak najkorzystniejszy sposób te działkę 

odkupić. Dodał, iż według jego wiedzy na dzień dzisiejszy nie ma innej możliwości nabycia 

tej działki ja tylko zakup jej.   

Radna Mirosława Olas dopytała, czy z czasem wartość działki spada? 

Pani Beata Janik odpowiedziała, że wartość działki jest cały czas taka sama.   

Pan Wójt kończąc swoją wypowiedź, zaznaczył, że warto się nad tą sprawą zastanowić, 

ponieważ działka z budynkiem położona jest w centralnym punkcie Brzustowa i jest potrzeba 

wygospodarowanie takich terenów do użytkowania publicznego, chociażby pod plac zabaw 

i należałoby do tego tematu wrócić. 

Radna Mirosława Olas przypomniała, że Pan Wójt oglądał budynek i stwierdził, 

że nadaje się on jeszcze do użytkowania.  

Pan Wójt odpowiedział, iż  nie wie czy ten budynek nadaje się jeszcze do zaadoptowania, 

to już jest kwestia dalszych rozważań. Na początek trzeba podjąć decyzję, co do 

ewentualnego zakupu a później się zastanawiać, czy to co tam jest nadaje się do 

zaadoptowania czy raczej do zrównania z ziemią i  zagospodarowania na nowo. 

Radna Mirosława Olas, dodała, iż teraz kiedy została ustawiona tablica pamiątkowa, 

ten teren nie zachęca a oprócz tego zostały nawiezione hałdy gruzu i nikt nie wie, kto 

go tam zeskładował.  

Pan Tomasz Janas wyjaśnił, że nie jest to gruz tylko destrukt i nawiózł go by wyrównywać 

ubytki w nawierzchni podjazdu przy skrzyżowaniu.  

Pan Przewodniczący podsumowując, stwierdził, że temat był podnoszony wielokrotnie.                

On sam był przekonany, iż miejscowi przedsiębiorcy kupią tę nieruchomość i założą tam 

działalność, bo Gmina może zaangażować się w tę sprawę ale trzeba mieć koncepcję co 
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dalej, jak to ma funkcjonować, ile kosztować, itd.  Należy się zastanowić jak można 

wykorzystać tę działkę, bo budynek raczej  nie nadaje się już do remontu.  

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i zapytania 

1. Radna Jolanta Bilska wnioskowała o oczyszczenie rowu przy drodze 

powiatowej (jadąc od strony Brzustowa w kierunku Inowłodza po prawej stronie) 

za posesją Państwa Gruszka w stronę Inowłodza. 

2. Radny Piotr Kamiński wnioskował: 

 o remont dróg gminnych, zniszczonych po sezonie zimowym; 

 by na kolejne posiedzenie Komisji przygotować informację o tym, jakie 

warunki musi spełniać hotel a jakie schronisko dla bezdomnych zwierząt? 

3. Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o: 

 uzupełnienie ubytków w drodze asfaltowej z Brzustowa do Dąbrowy; 

 utwardzenie nawierzchni drogi na II Kolonii w Brzustowie; 

 utwardzenie wjazdu na drogę prowadzącą nad torami (na III Kolonii 

w Brzustowie) w kierunku posesji Państwa Peła i Zając. 

4. Radny Roman Rodakowski wnioskował o dokonanie przeglądu dróg na terenie 

całej Gminy i uzupełnienie ubytków powstałych po zimie. 

Pan Wójt powiedział, że mijająca zima zostawiła po sobie wyjątkowo dużo złych śladów na 

drogach, zarówno asfaltowych jak i gruntowych. Od dwóch dni monitorowana jest sytuacja 

na drogach, robione są notatki, ustalany jest harmonogram najpilniejszych napraw. Jak tylko 

wilgoć przesiąknie w głąb ziemi i grunt się naturalnie osuszy zostaną podjęte prace 

naprawcze.  

5. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o podjęcie działań w sprawie zalewania 

zamku, gdyż sytuacja staje się coraz gorsza. 

6. Radna Monika Drużdż zapytała, na kim spoczywa obowiązek oczyszczania 

rowów i przepustów przy drodze powiatowej w Brzustowie, ponieważ przy niektórych 

posesjach pozarywane są przepusty i podczas ostatnich opadów deszczu woda nie 

mając możliwości spłynięcia rowami, płynęła chodnikiem.  

Pan Wójt wyjaśnił, że jeśli chodzi o drogę biegnącą przez Brzustów, to jest to droga 

powiatowa i wszystkie urządzenia związane z jej funkcjonowaniem a także ich bieżące 

utrzymanie należy do obowiązków zarządcy drogi, czyli do Zarządu Dróg Powiatowych 

w Tomaszowie Mazowieckim. Następnie zaproponował, by w dniu jutrzejszym Pani radna 

spotkała się w Brzustowie z Kierownikiem Referatu Gospodarki Komunalnej i wskazała 

Mu gdzie jest taki problem, by mógł ten fakt zgłosić do Zarządu Dróg Powiatowych. Dodał, 

że osobiście zainterweniuje, by jak najszybciej wykonano niezbędne prace.  

W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Wójt odniósł się do zapytania radnej 

Ewy Korzeniewskiej. Zaznaczył, iż widzi co dzieje się na zamku i zdaje sobie sprawę, 

że opowiadanie o tym kolejny miesiąc jest irytujące. Gmina jest w szczególnej sytuacji – albo 

zerwie umowę gwarancyjną i podejmie się doraźnej naprawy wydając na to gminne 

pieniądze, albo dochowa procedur wynikających z umowy. Obecnie trwa spór z wykonawcą. 

Zostało skierowane kolejne zlecenie, które będzie podstawą do tego żeby wnioskować 

o wykonanie zastępcze pewnych, najpilniejszych robót. W jakimś zakresie, jeżeli chodzi 

o instalację elektryczna już to uczyniono, bo był taki kłopot, że nie działały urządzenia na 

zamku na bazie instalacji, która również została wadliwie wykonana. To nie jest tak, 

że można wezwać ekipę, naprawić usterki i już. Pan Wójt wyjaśnił, że podjęcie takiej decyzji 

naraża go na  dyscyplinę finansów. Podkreślił, iż obowiązują go zapisy umowy z wykonawcą.  
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7. Radny Arkadiusz Łon wnioskował, w związku z roztopami, o monitorowanie 

stanu osadników na kopalni w Inowłodzu, by w przypadku przerwania nasypów 

nie wystąpiła katastrofa w postaci lawiny błotnej. 

Pan Wójt poinformował, że od kilku dni zmieniła się sytuacja prawna obiektu. Sąd ustanowił 

syndyka, który odpowiada za obiekt. Z informacji, jakie posiada Pan Wójt wiadomo, że obiekt 

chroni firma ochroniarska. Dodał, że to w pewnym stopniu zdejmuje z Gminy obowiązek 

przyglądania się temu, czy obiekt nie zagraża mieszkańcom ale gdyby działy się jakieś 

niepokojące rzeczy to należy je zgłaszać, wówczas będzie podjęta interwencja.  

8. Radny Piotr Gawęda wracając do tematu budynku po byłej mleczarni 

w Brzustowie zapytał, czy likwidator płaci podatek do Gminy od tej nieruchomości? 

Pan Wójt odpowiedział, że likwidator nie ma obowiązku płacenia podatku, ponadto w tym 

budynku nie jest prowadzona działalność. Ta forma władania przez likwidatora, nie jest 

przewidziana do opodatkowania  

 

Na koniec głos zabrał Pan Wójt. W pierwszej kolejności serdecznie podziękował 

mieszkańcom Brzustowa a głównie ich przedstawicielom, samorządowcom, Pani sołtys, 

Panu sołtysowi z Dąbrowy, który jest jednocześnie prezesem OSP Brzustów, radnym za 

wkład pracy włożony w przygotowanie obchodów inauguracji obchodów 650-lecia 

Brzustowa. Podkreślił, iż sposób organizacji i pełen profesjonalizm w przygotowaniu 

uroczystości zasługują na słowa pochwały. Następnie poinformował, że na stronie 

internetowej Gminy Inowłódz pojawił się komunikat z którego wynika, że trwają 

przygotowania do wprowadzenia systemu powiadamiania sms-owego o różnych sprawach 

dotyczących funkcjonowania Gminy, począwszy od podatków po organizację zebrań 

wiejskich. Jedynym podstawowym warunkiem do wprowadzenia tego systemu jest to,                   

by każdy, kto chce z niego skorzystać złożył informację i upoważnił Urząd Gminy Inowłódz, 

by mógł to czynić oraz udostępnił swój numer telefonu. Wszelkie informacje i ankieta 

umieszczone są na stronie internetowej Gminy Inowłódz a sprawę z ramienia Urzędu Gminy 

prowadzi Kierownik Referatu Organizacyjnego – Pan Kazimierz Grygiel. Ponadto Pan Wójt 

przypomniał, że zbliża się 8 marca i w tym dniu o godz. 17.00 w sali gimnastycznej 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Inowłodzu zaplanowane jest spotkanie z paniami. Będzie 

zorganizowany dowóz. Dodał, że lada chwila będą gotowe zaproszenia. Zwrócił się też 

z prośbą do panów o zaangażowanie w przygotowanie tej uroczystości a do wszystkich 

zgromadzonych o poinformowanie mieszkańców. Przy tej okazji poinformował, że 9 marca 

odbędzie się Tomaszowska Gala Disco Polo, zaprosił do udziału w niej i dodał, że w sprawie 

biletów należy się zgłaszać do Pana Sekretarza. W dalszej części swojej wypowiedzi 

wyjaśnił, iż od jakiegoś czasu Gmina w niewłaściwy sposób zarządzała finansami placówek 

oświatowych, co zresztą wytknęła ostatnia kontrola i zaszła potrzeba powołania nowej 

jednostki organizacyjnej – Centrum Usług Wspólnych, zajmującej się głównie rozliczaniem 

placówek oświatowych. Jej Kierownikiem została Pani Renata Dąbrowicz – wieloletni 

pracownik Urzędu Gminy Inowłódz. W skład tej jednostki wchodzi również etat księgowego, 

na którym jest zatrudniona Pani Marta Sobolewska oraz ¼ etatu księgowości Gminnego 

Centrum Kultury, którą będzie prowadzić Pani Anna Szmigiel. W dalszej kolejności Pan Wójt 

powiadomił, że Gmina przystąpiła do kolejnej edycji zbiórki azbestu, niestety w tym roku 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska nie refunduje dotacji, tak jak w latach 

poprzednich. Poprzednio Gmina ponosiła tylko 1% kosztów a w tej chwili z otrzymanych 

informacji wynika, że będzie to 20%. Dodał, iż ma nadzieję, że po odpowiednich 

przesunięciach budżetowych znajdą się środki finansowe w budżecie Gminy, które pomogą 

w zabezpieczeniu wkładu własnego, tak by mieszkańcy nie musieli ponosić żadnych kosztów 
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i Gmina przystąpi do kolejnej edycji tego programu. Następnie przypomniał, że na 

poprzedniej sesji zgłaszany był problem wilków. Gmina zwróciła się z zapytaniem w tej 

kwestii do Lasów Państwowych i otrzymała odpowiedź, by nie demonizować problemu, 

prawdopodobnie wilki są, natomiast nie stanowią one jakiegoś wielkiego zagrożenia. 

W sytuacji gdyby ktoś zauważył jakiś niepokojący problem należy to zgłaszać do Lasów 

Państwowych.  Następnie zwrócił się do sołtysów zapraszając ich do udziału w obchodach 

wojewódzkich Dnia Sołtysa, które będą miały miejsce 12 marca br. w Gminie Czerniewice. 

Na koniec swojej wypowiedzi Pan Wójt odniósł się do zapytania Pani Danuty Baranowskiej 

w sprawie remontu ul. Tuwima w Inowłodzu, informując, że w roku bieżącym ma być 

realizowany odcinek od skrzyżowania z ul. Spalską do skrzyżowania na górce (obok posesji 

Pana Świderka), zakończony ruchem okrężnym.  

 

Ad. 17 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXXI sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1240.        

 

          Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

               Wacław Chachuła 
Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


